
 
 

Notulen OV vergadering 30 mei 2018 
 
 
Aanwezig: 
Namens de BOV: Bas Ubbels, Anneke van Campen, Renske Hock, Tamara de Haan, Esther Derksen, 
Monique Hol , Ans v d Winden, Meike Buil en Corina Tijssen. 
Namens de klassenouders:  Tamara Pothof en Mieke Roelofs  
Namens MT: Vincent Scholte 
Afwezig met bericht:  Marieke Daamen, Marieke Derksen,  Hanneke van Wesenbeek, Jasmijn Awater, 
Elleke van de Heuvel, Mieke van Swelm en Mirella Hubbers 
 
 
1. Opening 

Bas opent de vergadering om 20:00u en heet de aanwezige welkom. 
 
2. Korte mededelingen 

Tamara Pothof en Eric de Waal nemen samen het voorzitterschap over van Bas Ubbels vanaf 
volgend schooljaar. 
Monique Hol neemt het secretariaat over van Corina Tijssen. 
27 juni is de laatste vergadering van dit schooljaar, de OV zorgt voor een drankje met iets lekkers. 
 

3. Notulen vergadering OV d.d. 14-03-2018 
Notulen wordt goedgekeurd 

 
4. Nieuws uit het MT 

- Vandaag hebben de leraren gestaakt, hier valt nog weinig over te zeggen.  

- Formatie voor het volgend schooljaar ligt nu bij de MR. Er komen 15 groepen. Hiervan zijn 3 

kleutergroepen, de rest worden 2 groepen. 

- Informatieavond groepen 3 is op donderdag 31 mei. 

- 5 juli is de meester/juffen dag en daarna het jaarlijkse uitje. 

Dit worden verschillende locaties nl; Kleuters grote speeltuin, Groepen 3 Tivoli, Groepen 4-5 

Leemkuil en groepen 6-7 Bikeadventure in Herpen. 

Anneke: mogen we als OV meedenken aan de uitjes? Vincent: Heel graag! 

- Afscheid groepen 8 en het uitglijden van de oudste kleuters is op vrijdag 9 juli 

- Michèl de Vries is hij gevraagd om coördinator/ programma manager van het LOF (Leraren 

Ontwikkel Fonds) te worden. Michèl heeft besloten deze uitdaging voor één schooljaar aan 

te gaan. Dit betekent dat Michèl met ingang van 1 juni zijn groepstaken overdraagt en twee 

dagen voor het LOF gaat werken. Daarnaast zal hij voor één dag per week als vervanger aan 



de slag gaan binnen de Stichting.  Michèl zal de laatste weken vervangen worden door Kelly 

Thijssen. 

- School gaat een visie uitstippelen en heeft daarvoor Bureaus in de hand genomen om mee te 

helpen waar te starten en te bepalen wat bij de school past. 

5. Rondvraag  
Anneke: Vincent, de autovrije zone bij school, hoe staat het daar mee? Vincent heeft met een 
beleidsmedewerker gesproken. OV gaat ook nog een mail sturen. 
Vincent: Sponsorloop (15 juni) georganiseerd door de leerlingenraad. De leerlingenraad gaat 
volgende week met Van Haren Hoveniers rond de tafel zitten om hun wensen te bespreken over 
de speelplaats verfraaiing. 
De Adoptieve school komt niet  naar Millingen. Het blijft nog een beetje onzeker. Misschien komt 
deze in Beek in het cultuurhuus. 
Humanitas komt misschien in de St. Martinusschool, maar dat kan alleen als zeker is dat de 
adoptieve school niet naar Millingen komt. 
Mieke: het nieuwe schoolsysteem in 2019 gaat het niet worden. Dat wordt dan waarschijnlijk 
2020 net voor de cito toetsen? Vincent houdt hier zeker rekening mee. 
Renske: Luizenpluizen mbt de overgang na de zomervakantie, dan worden de ouders benaderd 
die nu ook kammen. 
Oudertevredenheidsonderzoek is geweest. Na de zomervakantie wordt dit gecommuniceerd. 
Het definitieve verslag komt net voor de zomervakantie binnen. 
 

6. Sluiting 
- Bas sluit de vergadering om 20:35u 

 
 

 


